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Abstracte :

The phenomen of neighborhood gangs has become widespread in
recentyearsiti sconsidered one of the mostserious crimes thatthresten the
security and safety of individuals in residential neighborhoods in general, and
a lgerian society in particular , and i order to reduce the phenomenon of
neighbrhood gangs and elimiante them, the algerian legislator relied on the
enactment of a speciallaw for thesegange, which is ordinance 03/20 related to
the prevention and control of neighborhood gangs by following a strategythat
combines prevention and deterrence that wille liminate this phenomemon and
try to restore peace and tranquility in the nzighbrhoods of our society.

Keywoeds : cofront, neighborhoodgangs, crimes, protection, legislator.



Résumé :

Le phénomene des gangs de quartier s'est géneralisé ces dernieres
annees, il est considéré comme l'un des crimes les plus graves qui menacent la
sécurité et la sOreté des individus dans les quartiers résidentiels en général, et
une société algérienne en particulier, et afin de réduire le phénoméne des
gangs de quartier et de les éliminer, le Iégislateur algérien s'est appuyé sur la
promulgation d'une loi spéciale pour ces gangs, qui est I'ordonnance 03/20
relative a la prévention et au contrdle des gangs de quartier en suivant une
stratégie alliant prévention et dissuasion qui va enrayer ce phénoméne et
tenter de rétablir la paix et la tranquillité dans la quartiers de notre société.

Les mots clé: cofront, gangs de quartier, crimes, protection, législateur.



